
Zápis 
z řádného zasedánı́ výboru SVJ Tanvaldská 

Datum konání:  11. 8. 2015 

Přítomní:   Ungr, Tomíček, Hamerník 

Omluveni:   - 

 

Závěry jednání: 

• Výbor rozhodnul z nabídnutých možností pro generální opravu výtahu ve 
vchodu 1336, protože z dlouhodobého hlediska je efektivnější, než výměna 
frekvenčního měnič.  
Výtah byl provizorně opraven za použití vypůjčených náhradních dílů a 
rekonstrukce bude zahájena po výrobní přípravě. 
 

• Na základě prohlídky panelů na zábradlí chodbových lodžií výbor rozhodnul 
zadat odborné posouzení jejich stavu. Podle tohoto posouzení jsou panely 
v havarijním stavu a bezprostředně ohrožují bezpečnost chodců na 
chodníku. Oprava bude objednána neprodleně, až výbor dostane cenovou 
nabídku. 

 
• Výbor rozhodnul přijmout novou kancelářskou sílu pro obnovení provozu 

sekretariátu SVJ/BD pro členy. Na základě pohovorů vybral ze tří uchazečů 
paní Koudelovou. 
 

 

 

 

Zapsal:  

Jiří Hamerník, v. r. 


